

RM-L1602

RU

EN

Характеристики продукта

Спасибо за приобретение ПДУ нашей компании. RM-L1602 является новейшей разработкой, которая позволяет дистанционно управлять телевизорами LCD/LED TV от бренда AKAI. Пожалуйста, попробуйте использовать пульт сразу после установки батареек, если его функционал отвечает требованиям, ПДУ в дальнейшей настройке не нуждается. В противном случае Вам будет необходимо настроить пульт в соответствии с ниже изложенной инструкцией. Впоследствии Вы сможете использовать ПДУ для своего телевизора.

Product Characteristic

Thank you for using our company remote control product. RM-L1602 is a newly developed universal remote control product for AKAI brand LCD/LED TV. Please try it after installing batteries at first time, if all functions are normal, you can use directly without setting. If it can't work normal, you need to make the following setting, then you can use for your TV.

001



A0001011

002



A0001012

003



A3001012

004



A4001032

005



A4001033

006



Akai 19N680HCP

007



Akai 2200-ED00AKAI

007



PDD-43A70P

008



Akai 1104013

Введение кода:

1. Включите Ваш телевизор и наведите на него пульт. Найдите трехзначный код в списке кодов.
2. Нажмите кнопку «POWER», затем нажмите кнопку «INPUT» и удерживайте до тех пор пока не загорится индикатор. Пульт войдет в состояние введения кода.
3. Найдите в инструкции по картинке пульт, который шёл к вашему телевизору изначально. Если вы не знаете какой пульт идёт к вашей модели Вы можете вводить код по очереди, пока не найдёте подходящий. Введите трёхзначный код, который расположен над картинкой пульта в инструкции. Каждый раз при введении цифры индикатор будет мигать один раз. Когда будут введены все три цифры, индикатор перестанет гореть. Настройка завершена.
4. Проверьте остальные кнопки пульта (такие как «MUTE»), исправно ли они работают. Если нет, повторяйте шаг 2 и шаг 3 до тех пор, пока Вы не найдёте подходящий код.

Inputting code:

1. Turn on your TV set, let your TV set be in the normal state play, and aim the remote controller in the front of the TV. Find the three digits code from the code list.
2. Press "POWER" button, then press "INPUT" button, till the indicator lamp lights, then release the buttons, the remote controller will be in the state of inputting code.
3. Enter the first set of three-digit code in order. When you input each digit, the indicator lamp will flash one time, when you enter all of the three digits, the indicator lamp will turn off., setting to be finished.
4. Test other function buttons can work well or not, such as "MUTE". If not, repeat steps 2 to 3, until you find the suitable code.

009



Akai BT-0360A

010



Akai LES-32X92M

011



AKAI M-105

012



Akai RC-51A

013



Akai RC-61A

014



AKAI RC-N1A, RC-N2A

015



Akai RC-W001

016



Akai RM-610, RM-611

017



Akai XY-KJ003

Automatically searching code:

1. Turn on your TV set, let your TV set be in the normal state play, and aim the remote controller in the front of the TV.
2. Press and hold the "MUTE" button for about 6 seconds, till the indicator lamp lights, the remote controller will enter automatic search state, please pay attention to your TV, see the volume symbol appears on your TV or not, if yes, please release "MUTE" button at once, set finished.
3. Test other function buttons(except, POWER, and VOLUME button) can work well or not, such as "MENU". If not, repeat steps 2 to 3, until you find the suitable code.

018



Akai Y-72C2 MEDIA

019



Akai 2200-EDR0AKAI

019



Akai 2200-EDRWAKAI

020



Akai_A0001013

021



Akai_A3001011

021



Akai_A3001011W

022



Akai_GCOVA1018SJ

023



Akai_HOF08J001

024



Akai_LEA-24853W

024



LEA-50856P

